
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                     KULTÚR!, CIVIL SZERVEZETEK, VÁROSM!RKETING BIZOTTSÁG! 

1 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2024. március 28. (csütörtök) napján 8 óra 30 perckor 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Dísztermében megtartott rendkívüli, 
nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Csötönyi László elnök; 

Illés Tamás elnökhelyettes; 

Faragó Zsolt bizottsági tag- 
Murvai Árpád bizottsági tag; 

 

Távolmaradását jelezte:  Szabó Gergő bizottsági tag; 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 
Herr Teréz főépítész; 

Majnay Gábor osztályvezető- 
Losonczyné Csuprik Erika közműv/ és civil kapcsolatok 
referense; 

Kovács Klaudia adminisztrátor. 

 

Csötönyi László elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 

bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor 

megnyitja. 

 

Csötönyi László elnök: Barátsággal és tisztelettel köszöntök mindenkit Szekszárd Megyei Jogú 
Város Közgyűlésének Kultúra Civilszervezetek Városmarketing Bizottságának március 28-án 8 
óra 30 perctől tartandó rendkívüli ülésén/ Köszöntöm a megjelent hivatali dolgozókat és most 
már beszámolóra megjelent civil szervezeti, vagy intézményvezetők nincsenek már nálunk, 
vagy itt jelen ezen a megbeszélésen/ !hogyan láthattátok, a nyilvános ülés keretein belül, 
három napirendi pontot kellene tárgyalnunk, ezekről tudtok már ugye, tegnap előttről/ Illetve 
tegnapelőtt szintén jeleztem, hogy az egyebek napirendek között két dologgal szeretnék 
foglalkozni/ Ez sem változott/ Köszöntöm főépítész asszonyt, Herr Terézt, akit szerettem volna 

megkérdezni már akkor, arról, hogy az Ivó Szarvas ügye hogyan áll, és lenne még egy plusz 
kérelem, amelyiket szintén behoznék, és elnézést, Árpád jelezte, hogy szeretne valamit 

mondani ő is az egyebek napirend keretében/ Ha és amennyiben ilyen formában a napirendek 
elfogadhatók szerintetek, akkor kézfelemeléssel jelezzétek, kérlek benneteket/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására  
(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2024; évi támogatására  
(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására 
vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésére – közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(67/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására  
(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

Csötönyi László elnök: Tegnapelőtt ezt nagyjából, vagy teljes egészében fölolvastam/ !kkor 
viszont Árpád, te nem voltál ott/ Kell ezt külön még részletezni? Vagy mehetünk egyenként 
esetleg? Az első kérelmünk Retkes Tamástól érkezett, aki 300/000/- forintnyi támogatást 
szeretne kérni/ Ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek vagy hozzászólásotok esetleg? Nincs/ 
!kkor haladjunk tovább a második kérdés/ Vagy külön kell szavaznunk?  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Javasolom, hogy az összegeket egyenként szavazza 
meg a bizottság, és utána majd egybe a határozati javaslatot/ 
 

Csötönyi László elnök: Persze/ Egyértelmű/ !kkor tiszta lenne/ !kkor Retkes Tamás számára ez 
a 300.000.- forintos támogatás, ha úgy gondoljátok, hogy mehet vagy megszavazzátok, 
kézfelemeléssel jelezzétek/ 
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!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök: Remilong Judit szenior örömtánc oktató volt az, aki ugye beadott egy 
nagyobb összegre kérelmet, ami egy egész éves hozzájárulás lehetne az idős, szenior 

táncosoknak, terembérlet kifizetéséhez/ Én tegnap előtt ezzel kapcsolatban fogalmaztam meg 
az aggályaimat, hogy ezt azért nem feltétlenül tudom támogatni ilyen formában, hogy valaki 
a teljes terembérletet kérje, illetve az árát kérje/ És ehhez volt két javaslat/ Inkább 
megkérdezlek benneteket, hogy most mit gondoltok, két nappal később erről/ Tamás? 

 

Illés Tamás elnökhelyettes: Van egy módosító javaslatom/ Tisztelt Bizottság! Megjelentek! 
Tehát én azt mondom, hogy itt ez a munka elindulhasson, ahhoz egy 200/000 forintos összeget 
javaslok megítélni, de megkötés nélkül/ Tehát ezt teljesen szabadon az egyesület ott és arra 
költi, amire szeretné, és ennek kapcsán felmerül az, hogy a közművelődési szerződésben 
elfogadott díjak sajnos túl könnyen átmentek a közgyűlésen/ Most látszik, hogy ebből milyen 
rendkívüli zavarok vannak/ Tehát egyrészt ők is ingyenességgel elindultak, aztán valahol 
díjköteles kategóriába kerültek át/ Tehát ezt az egész rendszert újra kell gondolni/ Maga a 
díjemelés mértéke is, – most, hogy így jobban megnéztük – kicsit erősre sikerült, tehát azt 
gondolom, hogy a bizottságnak erre a kérdésre vissza kell térnie azzal, hogy az intézményt 
felszólítja, hogy készítsen el egy valódi önköltség számítást a teremhasználat ügyében, illetve, 

hogy a díjak, ha ezeket korrigáljuk, a magunk bölcsességével, akkor az az infláció mértékét ne 
haladja meg, mert most jelenleg 100 % körüli díjemelésekkel találkoztunk/ Tehát itt 
„ingyenesek” kikerültek valamilyen általunk ismeretlen okból az ingyenes kategóriából és a 
korábbi díjak a kétszeresére emelkedtek, ami nagyon sok civil szervezetnek rendkívüli 
problémát jelent/ Tudom, hogy itt van ez a kettősség, hogy azt várjuk el a háztól, hogy ne 
termeljen veszteséget, de mégiscsak ez egy !góra, és az volna a feladata, hogy a civil 
szervezeteket befogadja a placcra vagy bárhova/ Most nagyon sokan kétségbeesve 
szaladgálnak iskolákba, különböző magán szektorba helyet találni/ Tehát most ez a formáció 
kapjon támogatást, 200/000/- forintot megkötés nélkül. Szabadon. Arra költi, amire akarja, de 

„B” opcióként nem tudom, hogy ez most ennél a napirendnél vagy hol kell tárgyalni, amit 
elmondtam/ ! díjak felülvizsgálata mindenképpen indokolt/ Köszönöm/ 
 

Csötönyi László elnök. Köszönöm szépen/ Még mielőtt megszólalhatok, Zsolt és Árpád, azt 

szeretném megjegyezni, hogy én nem feltétlenül értek egyet azzal, hogy megkötés nélkül/ 
Merthogy szerintem csak arra használhassák/ 
 

Illés Tamás elnökhelyettes: Ebből elmennek máshova is/ Talán/ Ha találnak máshol/ 
 

Csötönyi László elnök. Ja/ Értem/ 
 

Illés Tamás elnökhelyettes. Találnak olcsóbbat/ 
 

Csötönyi László elnök. Jó/ !kkor viszont értem/ Jó/ Rendben van/ Értelek/ Árpád/ 
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Murvai Árpád bizottsági tag: Mindenkit köszöntök szeretettel/ Egyetértek azzal, amit a Tamás 
határozatként elmondott/ Kiegészíteném azzal, hogy a mi Bizottságunknak feltétlen vissza kell 
térni erre a témára, és egyben jelezném, hogy ragaszkodnék ahhoz, hogy a Babits vezetősége 
dolgozzon ki egy, a Sportcsarnokéval szinkronizáló, harmonizáló, arra hasonlító önköltséges 
árat a civil szervezeteink számára/ Belebotlunk állandóan ebbe a problémába, hogy 100 %-os 

emelkedés mellett a civil szervezeteink nem tudják megfizetni a bérleti díjat/ Köszönöm/ 
 

Csötönyi László elnök. Köszönöm szépen/ Zsolt/ 
 

Faragó Zsolt bizottsági tag. Köszönöm szépen a szót, Murvai Árpád elmondta végül is előttem 
a lényeget/ Tehát pont ezt szerettem volna mondani, és köszönöm szépen az Elnök Úrnak, 
hogy mégiscsak összehívta és engedi, hogy ezt nagyobb létszámmal tárgyaljuk meg/ Hiszen az 
előző KCV-n ez volt az ellenvetésem, hogy egy hibás döntés, egy hibás döntésnek a 
következményét nem szerettem volna megszavazni/ Ez nagyvonalakban elindítja a munkát 
azzal, hogy lehetőséget kapnak a támogatásra/ Viszont ne legyen kötött/ Tehát ez a nagyon 
magas, tehát 100 %-os emelés úgy tűnik, hogy ez nem egy jó stratégia/ Én ezt szeretném újra 
tárgyalni és ezért szerettem volna, hogy nemcsak az Elnök Úrnak a javaslata, hanem akár KCV 

többi tagja által is javasolt formában szavazzuk ezt meg/ Így talán megoldás lehet az, hogy 
nincsen kötve, hogy a Babitsnál kell béreljen helyet, tudnak tovább dolgozni/ Illetve a 
határozati javaslattal teljesen egyetértek, hogy a Babits dolgozza ki az önköltséges árat és ez 
legyen egy kicsit reálisabb a dolog, illetve az ingyenességet. Aki eddig ingyen kapta, azt 

helyezze vissza, és ne a KCV fizesse ki a Babitsnak, mert akkor ugyan ott vagyunk/ Köszönöm 
szépen/ 
 

Csötönyi László elnök: Köszönöm szépen. Engem az előterjesztés szövege vagy a szövegértés 
következtében egy dolog zavar igazából, azért is kérdeztem rá, hogy ez a 200/000/- forint 

szabadon elkölthető, hogy nem erre kérték, hanem arra kérték, hogy a Babitsban 
használhassák/ Móni/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez csak egy észrevétel/ ! támogatási kérelem az arra 
érkezett be a hivatalhoz, hogy erre a bérleti díjra/ Megteheti a Bizottság, hogy nem köti meg, 
de úgy is erre fogja elszámolni/ Tehát ő nekünk így fogja kitölteni a költségvetési táblát is/ A 

kapott támogatást szerintem úgyis a bérleti díjra fogja elszámolni/ ! másik problémám, hogy 
viszont ez itt a „Támogatási kérelmek” napirend/ Ez meg egy teljesen új javaslat az 

önköltségszámítás/ Az önköltségszámítást jobban tudnám az „Egyebek” napirendi pontban 
tárgyalni/ 
 

Csötönyi László elnök. Köszönöm szépen dr/ Holczer Mónikának/ Ez szerintem így is lesz, 
merthogy itt, ebben a napirendi pontnak a tárgyalásában, konkrétan ragaszkodnunk kell 

ahhoz, ami a kérés/ És akkor vissza tudunk térni, természetesen az „Egyebek” napirendi 
pontban foglalkozunk az üggyel/ !kkor, ha ezt a 200/000/- forintos mostani támogatást el 
tudjátok fogadni, úgyhogy persze kapnak tájékoztatást arról, hogy lesz egy ilyen kompenzációs 
vagy előterjesztési lehetőség, akkor kérlek benneteket, kézfelemeléssel jelezzétek! 

 

!z elnök további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadott; 
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Csötönyi László elnök. ! Szekszárdi Gitár Egyesület az, amelyik ugye 500/000/- forint 

támogatást kér a bizottságtól/ Rendkívül sok dolgot csinálnak ugye/ Ezt kifejezetten a „Borok 
és Húrok” fesztiváljára/ Ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek esetleg? Hozzászólásotok? Ha 
úgy gondoljátok, hogy az 500/000/- forint támogatás megadható, kérlek benneteket, 

kézfeltevéssel jelezzétek/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök. ! Szekszárdi Garay János Gimnáziumé a következő/ !z „Éneklő Ifjúság” 
díszhangverseny talán bő egy hét vagy másfél hét múlva lesz, és 230/000/- forint támogatást 
kérnek a Bizottságtól/ Közel négyszázan jönnek Baranyából és Tolnából középiskolások, 
énekelni/ Egy egészen nagyszabású rendezvény/ Ehhez kérnek támogatást/ Van-e kérdésetek? 
Hozzászólásotok? Ha elfogadhatónak tartjátok a 230/000/- forintot, akkor kérlek benneteket, 
kézfelemeléssel jelezzétek! Köszönöm szépen/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök. ! következő pedig ugye a Szekszárdi Magasiskolára vonatkozó kérelem, 
amelyik szintén, most már elmondhatjuk, hogy országos vagy nemzetközi rendezvényé nőtte 
ki magát a szerény körülmények ellenére. Én az elmúlt néhány esztendőben ezeken részt 
vettem, vagy előadóként, vagy csak érdeklődőként/ 500/000/- forint támogatást kértek/ Ezzel 
kapcsolatban van-e kérdésetek? Hozzászólásotok? ! tavalyi összeg ugyanez, azt hiszem. 

Énnekem így dereng/ De nem emlékszem rá, megmondom őszintén, azt hiszem ugyanennyi 

volt. Elég nekik, mert máshonnan is szereznek támogatást/ !kkor, amennyiben 

elfogadhatónak tartjátok, kézfelemeléssel jelezzétek/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök: A Szelíd Ráktérítő Klub vezetője is a működésükhöz kért támogatást, 
méghozzá 300/000/- forintot. Van-e kérdésetek ezzel kapcsolatban? Hozzászólásotok? !ki 
hozzájárul, kézfeltevéssel jelezze/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök. ! Rákóczi Szövetség, mint minden esztendőben, egy csekély támogatási 
összeget kér/ Ez ebben az esztendőben 60/000/- forintot/ Kérdésetek? Hozzászólásotok? 
!mennyiben támogatandónak ítélitek meg, kézfelemeléssel jelezzétek! 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott; 
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Csötönyi László elnök: És a nyolcadik az egy ilyen speciális, érdekes/ !miről talán tudtok, vagy 
Árpi te is láttad, Kolozsi Ákos szeretné, ugye, az Érem Gyűjtök Egyesülete Tolnai Csoportjának 
titkára, hogyha támogatást nyújtana a Bizottság. 200.000.- forintot kér, egész speciális 
dologra/ Érdekes/ Tavaly énnekem részem volt ebben, láttam/ Meglepő volt ennek, a talán első 
blikkre avittasnak mondható foglalatosság, vagy hobbi iránti érdeklődésük/ Tehát nagyon 
érdekes volt/ Szóval 200/000/- forintot kér/ Kérdés van-e esetleg ezzel kapcsolatban? 

Hozzászólásotok van? Ha támogatandónak ítélitek, kérlek benneteket, hogy kézfelemeléssel 
jelezzétek! 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a Bizottság 
3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

 

Csötönyi László elnök: Egyben teszem fel szavazásra a teljes határozatot akkor, amire külön-

külön szavaztatok, ha most elfogadjátok, arra kérlek benneteket, Kézfelemeléssel jelezzétek/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel az egységes határozati 
javaslatot, melyet a Bizottság 4 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

20/2024; (III;28;) határozata 

a beérkezett kérelmek támogatásáról  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/1 pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. a Bizottság 2024/ évi Tartalék Kerete terhére összesen 2/290 eFt értékben a határozat 
melléklete szerinti támogatásokat nyújtja- 

 

Határidő: 2024; március 28;  
Felelős: Csötönyi László elnök 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okiratok elkészítésére- 
 

Határidő:       2024; április 12; 
Felelős:          dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

                         

3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására- 
 

Határidő: 2024; április 19; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására/ 
 

Határidő: 2024; április 26; 
Felelős:    Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2024; évi támogatására  
(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 

Előadó: Csötönyi László elnök 

 

Csötönyi László elnök: És máris haladunk tovább, mert megy az idő velünk/ ! második 
napirendi pontunk a javaslat a kiemelkedő művészeti együttesek 2024/ évi támogatására/ ! 
tegnapelőtti Kulturális Bizottsági ülésen eldöntöttük azt, hogy milyen mértékben osztjuk fel a 
bizottsági keretet/ Ugye, kilenc-kilenc és tízmillió forint. A kiemelkedő művészeti együttesek 
számára ebben az esztendőben úgy döntött a Kulturális Bizottság, hogy 9.000.000.- forintot 

biztosít/ Van – látjátok – tizenhat kiemelkedő művészeti együttes, amelyek között 9.000.000.- 

forintot érdemes lenne elosztani/ Én ezt megtettem, ha esetleg sorolom, vagy mondom és 
utána átbeszéljük, az megfelelő számotokra? Vagy van más javaslatotok esetleg ezzel 
kapcsolatban? Igyekeztem, hogy arányosan, az előző évekhez képest mindenkiét úgy növelni, 
hogy így kijöjjön a tavalyi 7/000/000/- forinthoz képest a 9/000/000/- forint. Mondhatom? A 

Bartina Néptáncegyüttesnek ebben az esztendőben én javaslok 1/250/000/- forintot. A 

Gagliarda Kamarakórus Egyesületnek 500.000.- forintot/ !z Ifjúsági Fúvószenekar 
Szekszárdnak 500/000/- forintot/ ! Liszt Ferenc Pedagógus Kórusnak 250/000/- forintot. A 

„Mondschein” Szekszárdi Német Nemzetiségi Kórus Egyesületnek 500/000/- forintot. A „P!D” 
Irodalmi Kulturális és Művészeti Egyesületnek 700/000 forintot/ Itt kapnak többet/ Ők 
szervezik/ ! Szekszárd Big Band !lapítványnak 300/000/- forintot/ ! Szekszárdi Gárdonyi Zoltán 
Református Együttesnek 500/000/- forintot/ ! Szekszárdi Gitár Egyesületnek 600/000/- 
forintot/ ! Szekszárdi Jazz-Quartettnek 500.000.- forintot/ ! Szekszárdi Kamarazenekarnak 
szintén 500/000/- forintot, mint ahogyan a Szekszárdi Madrigálkórus is 500/000/- forintot. A 

Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdiónak 600/000/- forintot/ ! Szekszárdi Német Nemzetiségi 
Tűzoltó Fúvószenekarnak, azaz az !lisca Brass Band-nek 500.000.- forintot/ ! Szekszárd Junior 
Stars !lapítványnak 600/000/- forintot, és a Tücsök Zenés Színpadnak 700/000/- forintot/ Ez így 
9.000.000.- forint, de hogyha ezzel kapcsolatban van jelzésetek, vagy más jellegű felosztás, 
tologatás, akkor arra kérlek benneteket, most jelezzétek/ Van-e kérdésetek? Hozzászólásotok? 
!kkor, ha és amennyiben, ezt elfogadhatónak tartjátok, arra kérlek benneteket, 
kézfelemeléssel jelezzétek/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet 
a Bizottság 4 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

21/2024; (III;28;) határozata 

a Kiemelkedő Művészeti Együttesek 2024; évi támogatásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing 
Bizottság (KCV) alcím 1/1 pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. a Kiemelkedő Művészeti Együtteseket a határozat melléklete szerint részesíti 
támogatásban a 2024/ évi Kiemelkedő Művészeti Együttesek Támogatási Keretéből, 
összesen 9/000 eFt értékben/ 

 

Határidő:  2024; március 28;  
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy az alapítványokat összesen 2/400 eFt értékben 
támogassa az alábbiak szerint. 
 

Sor-

szám 

Kiemelkedő Művészeti Együttes/!lapítvány neve 2024; évi 
támogatás  

1. Ifjúsági Fúvószenekar Szekszárd - Ifjúsági Fúvószenekari 
!lapítvány 

500.000 Ft 

2. Szekszárd Big Band - Szekszárd BIG B!ND !lapítvány 

 

300.000 Ft 

3. Szekszárdi Jazz-Quartett - Szekszárdi Jazz-Quartett !lapítvány 

 

500.000 Ft 

4. Szekszárdi Kamarazenekar - Szekszárdi Kamarazenekar 
!lapítvány 

 

500.000 Ft 

5. Szekszárd Junior Stars - Szekszárd Junior Stars !lapítvány 

 

600.000 Ft 

 

Határidő:  2024; március 28; 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratokat a határozat melléklete 
szerinti tartalommal készítse el- 
 

Határidő: 2024; április 12; 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

4. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására- 
 

Határidő: 2024; április 19;  
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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5. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására/  

 

Határidő: 2024; április 26; 
Felelős:    Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Csötönyi László elnök. Móni, akkor érvényes az, amit leadtam nektek tegnapelőtt/ A 

kiemelkedő művészeti együttesek között vannak alapítványi formában működők, amelyeknek 

a támogatását a közgyűlésnek nyilvánvalóan, – az alapítványi mivolt miatt, – meg kell 

erősíteni/ Tehát a mostani közgyűlésen ez megtörténik/ Úgyhogy elméletileg számíthattok rá/ 
Köszönöm szépen/ 
 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Tolna Vármegye Önkormányzata és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között –Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására 
vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésére – közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(67/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

Csötönyi László elnök: Haladunk tovább/ Ez egy közgyűlési előterjesztés véleményezése/ 
Láthattátok, mint ahogyan a Megyei Önkormányzat hozzáállását is, illetve az elvégzett 
munkát, de Majnay Gábornak átadom a szót, hátha kiegészítené, vagy összefoglalná/ Gábor, 

kérlek/ 
 

Majnay Gábor osztályvezető: Tisztelt Bizottság! Nagyon röviden/ Ez már volt három évvel 
ezelőtt is, ez az eset/ Már másodszor a Megyei Önkormányzat pályázik/ ! szakma leadta a 
javaslatait és ennek megfelelően készült el az előterjesztés/ Ugye a megállapodás értelmében 
egyösszegben átadják a pénzt és ugyanúgy gazdálkodnunk vele, és elszámolunk/ 
 

Csötönyi László elnök. Köszönöm szépen Gábor/ Épp ezt szerettem volna én is mondani, hogy 
erre már volt példa/ Egy javaslatot kell adnunk a közgyűlésnek, hiszen tárgyalni fogjuk 
hamarosan ezt a napirendi pontot is. Ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek esetleg? 
Hozzászólásotok? !kkor javasolhatjuk a közgyűlésnek tárgyalásra/ Ezt, így elfogadhatónak 
tartjátok? !kkor kézfelemeléssel jelezzétek! Köszönöm/ 
 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet 
a Bizottság 4 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

22/2024. (III.28.) határozata 

a Tolna Vármegyei Önkormányzat és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között 
– Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési feltételeinek biztosítására 

vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil Szervezetek 
Városmarketing Bizottsága a „Tolna Vármegyei Önkormányzat és Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között – Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok (KEF-ek) működési 
feltételeinek biztosítására vonatkozó – együttműködési megállapodás megkötésről” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek megtárgyalásra javasolja/ 
 

Határidő:  2024; március 28;  
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Csötönyi László elnök: Az „Egyebek” napirendi pontok között szeretném megkérdezni és 
egyben tisztelettel köszöntöm újfent, Herr Teréz főépítész asszonyt/ Én lettem volna arra 
kíváncsi, Terike legyen kedves összefoglalni az Ivó Szarvas Szoborral kapcsolatos 
információkat/ 
 

Herr Teréz főépítész. Megpróbálom gyorsan összefoglalni/ ! Zöldváros Projektnek a tervében 
az Ivó Szarvasnak a helye jelölve volt/ !zzal együtt, hogy nem volt benne annak a költségében 
és a végrehajtási dolgai között/ Tehát ez csak egy tervi jelölés volt/ !ztán később kiderült, hogy 
mindenféle javaslat érkezett arról, hogy máshova, hova kellene tenni/ Tehát én a magam 
részéről még mindig ott tartok, hogy a helye nem dőlt el/ Ebbe vontuk volna be, ugye a szerzői 
jognak a jogosultját, az alkotó szobrásznak a feleségét, özvegyét, Jándi Zsuzsannát/ Én ővele 
már tavaly ősszel felvettem a kapcsolatot, akkor elküldtem neki ezeket a javaslatokat/ Végül is 
a Farkas Pálnak a javaslatai alapján, három helyszín van most, az én tudomásom szerint, még 
versenyben/ Ezeket én Jándi Zsuzsannának elküldtem/ Visszaválaszolt erre, hogy 
tulajdonképpen ugye a végleges állapota ezeknek a területeknek még nem látszódott, mert 

ugye még munkaterület volt mindegyik, tehát a fotók alapján ő ezt nem annyira tudta 
eldönteni, illetve a lányával, aki szintén szobrászművész, nem voltak azonos véleményen, és 
akkor kérte azt, hogy amikor a területeken befejeződnek a végleges beültetési és építési 
munkák, akkor utána még egyszer beszéljünk/ Én további képeket küldtem így a beültetett és 
számunkra véglegesnek tűnő állapotról és beszéltem is vele telefonon, így tudok vele 
kommunikálni, tehát más módon nem nagyon/ Végül arra jutott, hogy ő tulajdonképpen nem 
tud határozottan választani ezek közül a területek közül és úgy gondolja, hogy az a legbölcsebb 

részéről, hogy ha egy testületre rábízza, egy itteni testületre, ezt a döntést/ Tehát ő szeretett 
volna eljönni, de fizikailag ezt nem tudja megtenni, és azt mondta, hogy miután az egész 
területet most így a végleges állapotban úgy látja, hogy nagyon szépen sikerült és bármelyik 
terület méltó ehhez a szoborhoz/ Bármelyiket el tudja fogadni/ Egyetlen megkötése volt, hogy 
valami úton-módon a vizet oldjuk meg/ !zt is jelezte, hogy nem ragaszkodik ahhoz, hogy ez 
egy épített medence legyen, hanem el tud fogadni egy olyat, ami ugye valami ligetes, „egy 
pocsolya” jellegű víz/ Tehát a zöldfelületben is el tudja képzelni/ Most én a három képet, nem 

tudom odaadjam-e/ ! három helyszínt, vagy az ismert mindenkinek, hogy melyik három 
helyszínről beszélünk? 
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Csötönyi László elnök. Nem kell, mert halad velünk az idő, ugye/ Kifejezetten a vizes helyszínre 
koncentráljunk. Jó? Mert az azt hiszem a három verzióból csak egy/ !kkor gyorsan elmondom/ 
Farkas Pál szobrászművésszel, illetve főépítész asszonnyal én is voltam kint/ Mutatom nektek/ 
Ugye a Művészetek Háza előtt áll ez a szökőkút szerűség, és itt ennek a végében lenne 
tökéletesen alkalmas elhelyezni ezt a szobrot/ ! víz felé/ Így imitálva, hogy tulajdonképpen, 
ugye, iszik a vízből/ Tehát az Ivó Szarvas így meglenne és akkor az alkotó özvegyének is a 
kívánsága teljesülhetne, és Farkas Pál szobrászművész szerint is, meg szerintünk is/ Ez így 
elfogadható hely lenne egyébként/ 
 

Murvai Árpád bizottsági tag: !kkor annyi kérdésem lenne, hogy be van ez mérve? Tehát, hogy 

be van ez mérve? 

 

Csötönyi László elnök: Kint voltunk, elfér/ Megnéztük/ Igen/ 
 

Murvai Árpád bizottsági tag: Vegyük jegyzőkönyvbe! 
 

Csötönyi László elnök: Rendben van, akkor azt szeretném megkérdezni, hogy elfogadható 
lehet-e ezek szerint, akkor az özvegy számára, hogy ez a testület a Kulturális Bizottság legyen, 
amelyik dönt erről? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető. ! Bizottság csak javaslatot tud tenni. Ez közgyűlési 
hatáskör/ Tehát a Bizottság nem döntheti el a helyszínt, az Ivó Szarvas szoborra vonatkozóan, 

csak javaslatot tehet. 

 

Csötönyi László elnök. !kkor mivel halad velünk az idő, azt hiszem, hogy néhány lépéssel már 
előrébb állunk/ Nem is szeretném húzni az időt/ Én Terikének köszönöm szépen a 
tájékoztatást/ Én akkor megígérem, hogy a következő – áprilisban aktualizálódott, – Kulturális 
Bizottsági ülésre ezt az előterjesztést behozom, és akkor ezzel végeztünk is/ Köszönöm szépen 
Terike/ Mert így megy az idő velünk/ Tudom, hogy egy mondatod van az egyebekbe Árpád, de 

most jön még az a kérelem, amit az egyebekben én hoztam be/ !zért nem kerülhetett be a 
többi kérelem közé, merthogy később jött, illetve érkezett/ Április 11-e a Magyar Költészet 
Napja/ Szeretnélek benneteket tájékoztatni/ Ezt tudja mindenki/ Sikerült egy rendhagyó és 
szerintem nagyszerűnek ígérkező, kifejezetten középiskolásokat megcélzó programot 
létrehoznunk, Korsós Gergő segítségével, aki egy Decsen élő, de Szekszárdon a Garay János 
Gimnáziumban érettségizett, most Budapesten élő egyetemista, költő, műfordító/ 
Kifejezetten kortárs költőket tudtunk idecsábítani/ Nagy neveket/ És ehhez szeretnék én kérni 
a Bizottság elnökeként támogatást, 175.000.- forintot a tagoktól/ !z eseményen szereplő öt fő 
honoráriumára/ Ez ötször 25/000/- forint, azaz 125.000.- forint és három fő szállására 50.000.- 

forintot, ez összesen 175.000.- forint, méghozzá a következő formában/ !z előzetes 
megkeresés, tájékoztatás alapján a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft/ vállalja 
mindennek a lebonyolítását/ Ezzel kapcsolatban kérdésetek van-e esetleg? Hozzászólásotok? 
!mennyiben támogatjátok, kérlek benneteket, kézfelemeléssel jelezzétek ennek a 
megerősítését/ 175/000/- forint. 

 



 

   

12 

!z elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet 
a Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

23/2024; (III;28;) határozata 

az „Élő Irodalom Kortárs Költőkkel a Magyar Költészet Napja” rendezvény megtartására 
irányuló kérelem 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil Szervezetek 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII/23/) 
önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság 
(KCV) alcím 1/1 pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. a Babits Mihály Kulturális Központban 2024/ április 11-én megtartásra kerülő „Élő 
Irodalom Kortárs Költőkkel a Magyar Költészet Napja” rendezvényhez 175/000 forint 
támogatást nyújt a bizottság tartalék keret terhére- 

 

Határidő:  2024; március 28;  
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítse elő a megrendelőt a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft- vel; 

 

Határidő:  2024; április 11; 
Felelős:  Majnay Gábor osztályvezető 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg 
átutalására/ 

 

Határidő:  2024; április 11; 
Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Csötönyi László elnök. !kkor Tamásnak van még, az egyebekben egy hozzászólása/ 
 

Illés Tamás elnökhelyettes. Igen/ Tehát akkor itt a tartalék keretünkből 2/465/000/- forintot 

osztottunk most ki, de ez csak egy zárójel/ Tehát amit az előző napirendnél elmondtam, azt, 
hogy a Bizottság kéri a Közművelődési Nonprofit Kft.-t, hogy dolgozza ki az önköltségszámítási 
szabályzatát/ Ezt terjessze újra a Bizottság elé/ Tegyen javaslatot újra a bérleti díjakra, illetve 
az ingyenes használók körét is tekintse át/ ! bérleti díjak vonatkozásában, az inflációval 
megegyező emelést tartunk elképzelhetőnek/ Tehát ami itt kiderült, hogy ez a rendszer nem 

működik/ Ezt túl gyorsan elfogadta a közgyűlés/ Ezt mindenképpen újra kell tárgyalni/ !z áprilisi 
KCV fog erről tárgyalni, és utána közgyűlésnek javaslattal fog élni/ Köszönöm/ 
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dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Mi lenne a határidő akkor erre? ! következő rendes 
közgyűlésre? 

 

Illés Tamás elnökhelyettes. Igen/ Oda kérjük/ Április 15/ legyen/  
 

Csötönyi László elnök. Igen, addig kéri a kulturális testület/ Jó/ Rendben/ Van-e ezzel 

kapcsolatban kérdése valakinek? Hozzászólása? Nem/ !kkor arra kérlek benneteket, hogyha 
elfogadhatónak tartjátok Tamásnak a javaslatát, akkor kéz feltevéssel jelezzétek ezt/ 
 

!z elnök további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, 
melyet a Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

24/2024; (III;28;) határozata 

Babits Mihály Kulturális Központ terembérleti díjak felülvizsgálata 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil Szervezetek 
Városmarketing Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Kultúra, Civil Szervezetek Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról 
szóló 29/2019 (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ sz/ melléklet Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottság (KCV) alcím 7/7/ pontjában foglaltak alapján felhívja a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft/ (a továbbiakban. Társaság) ügyvezető igazgatóját a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Társaság között létrejött közművelődési 
megállapodás ismételt felülvizsgálatára az ingyenes helységhasználatot és a bérleti díjakat 
érintően, valamint egy új önköltségszámítási szabályzat előkészítésére/ 
 

Határidő:  2024; április 15;  
Felelős:  Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

 

Csötönyi László elnök. És hogyha jól tudom, Árpád, neked van még egy utolsó megszólalásod/ 
 

Murvai Árpád bizottsági tag: Arra szeretném nagy tisztelettel kérni a KCV elnökét, Csötönyi 
László Urat, hogy Alpolgármester Úr felé eljuttatott kérését, javaslatát vonja vissza/ Köszönöm/ 
 

Csötönyi László elnök. Köszönöm szépen a hozzászólást/ Van-e vele valamilyen teendőnk 
Mónika? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ezt Neked kell eldönteni, hogy mit kezdesz vele/ 
 

Csötönyi László elnök. Jó/ Ez egy hozzászólás volt/ !kkor én majd eldöntöm/ Köszönöm szépen, 

és köszönöm szépen a tagoknak, hogy megjelentek a rendkívüli bizottsági ülésen/ További jó 
munkát kívánok mindenkinek/ Berekesztem az ülést/ 
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 58 perckor 

berekeszti. 

 

 

K.m.f 

 

 

Murvai Árpád 

 jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika   és Berbuch Miklós 

  igazgatóságvezető          bizottsági referens  

 

 

Csötönyi László 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

dr. Zsikó-Gál Klaudia 

jegyző 

 


